
华泰财险附加健康护理机构服务除外条款 

 

对于保险合同明细表中约定的相关业务经营活动，本保险合同对下列原因引起的第三方的

“身体损害”、“财产损失”、“个人权利侵害”或“广告侵害”不承担赔偿责任： 

 

1. 被保险人提供或无法提供下述相关服务： 

a. 内科、外科、牙科、X射线或护理服务、治疗、指导或建议或提供相关食物或饮料； 

b. 任何健康护理的专业服务或治疗；或 

c. 任何针对容貌或皮肤美化、去除或替换毛发、个人外貌修饰的服务、治疗、建议或指导。 

2. 提供或分发药品或内科、牙科、外科用品；或 

3. 对尸体进行搬运或处理，包括尸体解剖、器官捐赠或其他程序。 

 

本保险合同所载其他条款条件不变。 

 

X75 Services Furnished By Health Care Providers Exclusion 

 

With respect to any operation shown in the Schedule, this insurance does not apply to "bodily 

injury" to, "property damage" of, "personal injury" or "advertising injury" to any third party 

arising out of: 

1. The rendering or failure to render: 

a. Medical, surgical, dental, x-ray or nursing service, treatment, advice or instruction, or the 

related furnishing of food or beverages; 

b.  Any health or therapeutic service, treatment, advice or instruction; or 

c. Any service, treatment, advice or instruction for the purpose of appearance or skin 

enhancement, hair removal or replacement or personal grooming. 

2. The furnishing or dispensing of drugs or medical, dental or surgical supplies or appliances; or 

3. The handling or treatment of dead bodies, including autopsies, organ donation or other 

procedures. 
 

All other terms and conditions remain unchanged. 

 


